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Grönslätts Intresseförening,  Hällevik 
 

Protokoll fört vid årsmöte. Plats: Listerkyrkan, Hällevik 2015-07-18 kl 1000 

 

Närvarande representanter för följande tomter: 

7001, 7002, 7003, 7008, 7014, 7016, 7019, 7023, 7026, 7027, 7033, 7034,7037,7038, 7039, 

7040, 7042, 7044, 7050, 7051, 7052, 7053, 7054, 7056, 7057, 7059,7063, 7065, 7066 

(fullmakt), 7067, 7068, 7069, 7079, 7090, 7091, 7092, 7093, 7095, 7096, 7097, 7098, 7099,  

7104,  7105, 7110, 7114, 7119, 7122, 7126, 7131/32, 7135, 7137, 7139, 7144(fullmakt), 

7146,   7149, 7150, 7151, 7152, 7159 (fullmakt), 7160 (fullmakt) 

 

§ 1 Ordföranden Ronny Anderberg hälsade de närvarande välkomna till årsmötet 2015 och 

förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Till mötesordförande valdes Karin Sällström, tomt 7044.  

 

§ 3 Dagordningen fastställdes efter att § 8delats upp i 8a Ekonomisk redogörelse och  

8b  Revisorernas revisionsberättelse. 

 

§ 4 Röstlängden justerades genom att man avbokades vid inträde i salen.  

 

§ 5 Kallelse till årsmötet befanns stadgeenligt utlyst genom utskick med brev, utskick med e- 

mail, anslag på föreningens anslagstavla samt föreningens hemsida. Påpekades att vi både   

sparar papper och porto om vi kan använda e-mail istället för brev. 

 

§ 6 Till justeringsmän jämte valkontrollanter och rösträknare valdes Per-Erik Persson,   

tomt 7091 och Stig Ekstrand, tomt 7152. 

 

§ 7 Styrelsens förvaltningsberättelse för verksamhetsåret 2014-07-01--2015-06-30 föredrogs 

av föreningens ordförande Ronny Anderberg. Hamnområdet har färdigställts och blivit 

mycket bra. Ett läckage på en gammal huvudventil orsakade stort läckage. Ventilen togs bort 

och vattenförbrukningen sjönk. Utbyte av en gammal gjutjärnsledning i dricksvattennätet 

behövs. Medel för detta finns i nästa års budget. 

Festkommittén hade ordnat ett trevligt midsommarfirande och inbjöd  dessutom till en 

grillafton på årsmötets kväll.  

Förvaltningsberättelsen godkändes.  

    

§ 8a  Föreningens ekonomiska redogörelse verksamhetsåret 2014-2015 redovisades av kassör    

Åsa Gustafsson, tomt 7054. Resultaträkning med kommentarer samt föreningens 

balansräkning per 2015-06-30 redovisades. Årets främsta ekonomiska aktiviteter har varit:  

o att bidra med 70 000 kronor till färdigställande av båthamnen 

o att fylla upp och anlägga gräsmatta runt båthamnen  

o att åtgärda de vattenläckor som förekommit 

o övriga löpande utgifter (vatten, vägar, dränering, allmänningar, badviken m m).  

Den största enskilda kostnadsposten är som tidigare verksamhetsår vattenavgiften. 

Årets resultat slutade på plus 1500 kronor. Årsmötet godkände den ekonomiska redogörelsen 

för juli 2014- juni 2015. 
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§ 8b Revisor Per Wikström läste upp revisionsberättelsen.   

Revisorerna föreslog årsmötet att bevilja avgående styrelse ansvarsfrihet för 2014-2015, den 

tid som revisionen omfattar. 

        

§ 9 Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2014-2015. 

 

§ 10 Årsmötet fastslog att styrelseledamöter skall befrias från medlemsavgift i enlighet med   

förra verksamhetsåret, vilket innebär 100:- i arvode och resterande belopp som ospecificerade 

utlägg upp till medlemsavgiften. Festkommittén erhåller ett belopp motsvarande 

medlemsavgiften att fördelas inom kommittén. Revisorer och suppleanter erhåller inget 

arvode. 

 

§ 11 Föreningens ordförande Ronny Anderberg presenterade föreningens verksamhetsplan   

för 2015-07-01-- 2016-06-30. 

 Vi har begärt en gemensam detaljplan för övre området redan för 13 år sedan och först nu har 

kommunen efter samråd med fastighetsägarna på övre området fastställt en ny detaljplan, men 

den har inte vunnit laga kraft ännu. 

 Enligt senaste uppgifterna ska kommunen gräva för vatten och avlopp år 2017. Innan dess 

måste dock reningsverket i Nogersund byggas ut och ny ledning dras i havet. 

 Ordförande Ronny föreslog att två små områdena i Hällevik, vilka ägs av föreningen, ska 

överlåtas till Sölvesborgs  kommun gratis, då föreningen bara har problem med dessa 

områden och ingen nytta av dem. 

Diken behöver rensas, men länsstyrelsen vill inte ge generell dispens för dikesrensning. 

Grillplats ska anläggas 

Konstaterades ännu en gång att mobiltäckningen är dålig på Grönslätt. 

Arbetet med att skriva Grönslätts historia kommer att bli mer aktivt.  

Årsmötet fastställde verksamhetsplanen. 

 

§ 12 Kassören Åsa Gustafsson redogjorde för budgetförslaget. 

Hon påpekade att det är svårt att beräkna vattenförbrukningen, då den varierar mycket. 

Bryggan har blivit reparerad. Kättingar, öglor mm har bytts ut. Åsa föreslog en rabatt på 300 

kronor på årsavgiften, vilken är 3150 kronor. Budgeten baseras alltså detta år på 2850 kronor. 

Den budgeterade förlusten på 130 000 kr täcks väl av befintliga tillgångar. Årsmötet 

fastställde detta. 

 

§ 13  Lars Norgren, som ingår i arbetsgruppen för bevakning av detaljplan för Stiby 28:1, 

meddelade att kommittén inte har sammanträtt, då kommunen inte har arbetat med området. 

Ronny redogjorde för alla överklagande som gjorts med anledning av kommunens förslag för 

28:1 Senaste förslaget anger 30 meters avstånd till gränsen vid Grönslätt. Nedre området 

kommer inte att bebyggas för salamanderns och en grodarts förekomst i området. 

Eventuell budget för arbetsgruppen får tas från reservpengarna. 

                

§ 14 Till styrelseordförande och föreningens ordförande på ett år omvaldes Ronny Anderberg,  

tomt 7050. 

 

§ 15 Till vice ordförande på två år omvaldes Lars-Erik Johansson, tomt 7114  
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§ 16 Till kassör omvaldes Åsa Gustafsson, tomt 7054. 

 

( Sekreterare Inger Ericsson och styrelseledamot Per-Inge Lennartsson har vardera ett år 

kvar.)  

 

§ 17 Till styrelsesuppleanter på ett år omvaldes Staffan Olsson tomt 7037 och Thomas 

Andersson tomt 7042.                                       

§ 18 Till valberedningskommitté omvaldes Ing-Marie Hultberg tomt 7039 och Inger Falck, 

tomt 7051 samt Michael Juhlin tomt 7085. Ordförande bestäms inom kommittén.  Samtliga 

valdes på ett år. Suppleant är vakant. 

 

§ 19 Till revisorer på ett år omvaldes Per Wikström tomt 7065 och Monica Schmidt tomt 

7137.  Som revisorssuppleant på ett år omvaldes Bo Hultberg tomt 7039. 

  

§ 20 Till festkommitté på ett år omvaldes Marianne Selander tomt 7144 och Anne-Charlotte 

Jakobsson tomt 7110. 

  

§ 21 Stadgarna ska revideras. Kommittén ska bestå av fem personer varav två från styrelsen. 

Från styrelsen valdes Ronny Anderberg tomt 7050 och Staffan Olsson  tomt 7037 

Till ledamöter i kommittén valdes också Ing-Marie Hultberg tomt 7039, Per-Erik Persson 

tomt 7091 och Thorsten Jakobsson tomt 7110.                                                                                                                                                                              

           

 § 22 Till representanter i Stiby (Kalvhags)-vägens vägförening på ett år omvaldes Marianne 

Selander, tomt 7144 och Lars Karlsson tomt 7112. 

 

§ 23 En motion har inkommit till årsmötet. 

Motion inlämnad av Ing-Marie Hultberg tomt 7039 angående förenkling av sekreterarens 

arbete och att ordförande bör väljas på två år. Beslöt att överlämna motionen till 

stadgekommittén. 

 

§ 24 Följande övriga frågor togs upp: 

  

o Trafiken på vägarna. Det körs för fort, besökare, postbilen och miljöbilarna. Det föreslogs 

att en skylt sätts upp med texten: Här sker trafiken på de gåendes villkor.  

Beslöts att överlämna ärendet till stadgekommittén.  

 

o Lars Malcomsson tomt 7026 tog upp problemet med strömavbrott. När det regnar blir det 

avbrott. Beslöts att Ronny tar kontakt med EON. 

 

o Daniel Ohlin har skriftligen till kommunen  meddelat sin uppfattning om detaljplanen för 

övre Grönslättsområdet. Han förklarade nu sina synpunkter.   

Hus skulle endast få byggas med träpanel och ha sadeltak. Träd kulle inte få fällas ens på 

egen tomt utan bygglov. Flera ville veta om han överklagat den nya detaljplanen för övre 

området, då flera väntar på att få bygga eller bygga ut. Något svar gavs inte. Ordförande 

Ronny svarade på inlägget. 

 

o En ny anmälan till Länsstyrelsen har gjorts angående arbeten i hamnen. Detta är tråkigt för  

alla som arbetar ideellt för att få ett bättre Grönslätt.  
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§ 25 Sven Rameus föreslog en gemensam applåd för styrelsen. 

 

§ 26 Ordförande Ronny tackade styrelsen för ett gott samarbete och årsmötesdeltagarna för   

        visat intresse och förklarade årsmötet avslutat. 

 

 

 

 

         

              Vid protokollet                                                        Justeras 

 
 
 
               Inger Ericsson                               Stig Ekstrand           Per-Erik Persson 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 


